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Protokół nr 41/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Promocji, Transportu,  
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  
Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 18 stycznia 2022 r., godz. 14:00 
W TRYBIE ZDALNYM 
 
Ad. pkt 1 i 2 
Otwarcie posiedzenia 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził Przewodniczący Komisji Jan Adam Adamowicz, który 
powitał wszystkich uczestników posiedzenia i stwierdził prawomocność obrad. Podczas otwarcia 
posiedzenia obecni wszyscy członkowie komisji, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Następnie Przewodniczący przedstawił zaproponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
3. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w 2021 roku. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XLIV sesji Rady 

Powiatu w dniu 20 stycznia 2022 roku w sprawach: 
a) wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 

Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2021 oraz 2022; 
b) zmian w budżecie powiatu na rok 2022; 
c) rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie. 

5.    Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
6. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 28 grudnia 2021 r. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 Starosta Michał Kochanowski poprosił, aby przed zaopiniowaniem uchwał lub po mógł 
przedstawić członkom komisji informacje na temat drugiego naboru wniosków w ramach Programu 
Inwestycji Strategicznych. 
 Przewodniczący powiedział, że ten temat zostanie wprowadzony jak nowy punkt po 
zaopiniowaniu projektów uchwał. 
 
 Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” przyjęła zaproponowaną zmianę w porządku obrad. 
 
Ad. pkt 3  
Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie w 2021 roku 
 
 Przewodniczący poinformował, że projekt sprawozdania radni otrzymali wraz  
z zawiadomieniem o posiedzeniu komisji i zapytał czy ktoś chciałby zgłosić uwagi lub poprawki do treści 
(zał. nr 2).  
 Członkowie komisji nie zgłosili uwag do projektu sprawozdania. 
 
 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt sprawozdania z pracy Komisji Budżetu, 
Promocji, Transportu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie za 
2021 rok, które zostało przyjęte jednogłośnie głosami 6 „za”. 
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Ad. pkt 4 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia i zaopiniowania projektów 
uchwał będących przedmiotem XLIV sesji Rady Powiatu: 
 

a) wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 
Szpitala Powiatowego w Kętrzynie za lata obrotowe 2021 oraz 2022 

 
 Radny Mirosław Bobrowski zapytał czy jest wyznaczony termin na wykonanie badania. 
 Naczelni Wydziału Oświaty i Zdrowia Danuta Tomczak poinformowała, że terminy są zawarte  
w umowie i badanie sprawozdania na 2021 rok zostanie wykonane do końca kwietnia tego roku, 
natomiast za 2022 rok do końca kwietnia 2023 roku.  
  

Komisja  jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (zał. 
nr 3). 
 

b) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 
 
Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych w projekcie uchwały 

w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022:  
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 

 

1. Na wniosek Wydziału Komunikacji dokonać zwiększenia planu dochodów o kwotę 244 955 zł oraz 

planu wydatków o kwotę 271 751 zł. Dla zbilansowania zwiększyć wolne środki o kwotę 26 796 zł  

Zw. D. 600; 60004; § 2170 – 244 955 zł 

Zw. W.                      § 4300 – 271 751 zł 

Zw. Przychody;       §  950  –    26 796 zł 

 
2. Na wniosek Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości dokonać 

zwiększenia planu dochodów o kwotę 48 643 zł. Dla zbilansowania budżetu zwiększyć plan 

wydatków o kwotę 21 847 zł oraz zmniejszyć wolne środki o kwotę 26 796 zł 

Zw. D.  710; 71012; § 0690 – 48 643 zł 
Zw. W. 750; 75019; § 3030 – 18 947 zł 

                      75020; § 4280 –    2 900 zł 

Zmn. Przychody;      §   950  – 26 796 zł 

 

3. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy dokonać zwiększenia planu dochodów i wydatków 

o kwotę 1 650 zł na koszty zastępstwa prawnego oraz przeniesienia planu wydatków pomiędzy 

paragrafami w kwocie 597 zł  

Zw. D. 853; 85333; § 0970 – 1 650  zł 

Zmn. W.                   § 4210 –     597 zł 

Zw. W.                      § 4300 – 1 650 zł 

                                  § 4610 –     597 zł 

 

4. Stosownie do art. 31qa ust. 6 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, przyznane zostały środki Funduszu Pracy 

na finansowanie realizowanych przez Powiatowy Urząd Pracy kosztów obsługi zadań określonych 

w art. 15zze4 ww. ustawy. Dokonać zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 375 zł  

Zw. D.  853; 85333; § 2690 – 375 zł 

Zw. W.                       § 4210 – 375 zł 
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Skarbnik poinformował również o następujących zmianach wprowadzanych autopoprawką 

Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia 17 stycznia 2022 r.: 
 

1. W związku z decyzją Ministra Finansów z dnia 13.01.2022 r. zobowiązującą Powiat 
Kętrzyński do zwrotu nienależnie uzyskanej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej za 
2018 r. w wysokości 8 367 zł, dokonać zwiększenia planu wydatków w rozdziale 75801 o 
kwotę 8 367 zł. Środki na zwiększenie planu przesunąć z Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego. 

 
 Radny Ryszard Kawczyński zapytał, czego dotyczy zakup usług zdrowotnych. 
 Skarbnik wyjaśnił, że dotyczy to umowy z lekarzem medycyny pracy oraz okulistą. Skarbnik 
dodał, że nastąpił wzrost cen usług zdrowotnych, w związku z czym należy dokonać zwiększenia  
w budżecie.  

 
Komisja jednogłośnie głosami 6 „za”  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

(zał. nr 4). 
 
 

c) rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie 
 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań ani uwag do projektu uchwały. 

 
 Komisja jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

(zał. nr 5). 
 

Ad. pkt 5 
Informacja na temat wniosków do drugiego naboru Programu Inwestycji Strategicznych 

Na wstępie Starosta poinformował, że otrzymał pismo od Wojewody, że wnioski złożone  
w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg uzyskały akceptację komisji w Urzędzie Wojewódzkim  
i zostały przesłane Kancelarii Premiera z sugerowanymi pozycjami z naszego budżetu czyli: 

- droga Nakomiady – Szestno w miejscowości Langanki; 
- odcinek od drogi wojewódzkiej do miejscowości Modgarby 
- ulica Szkolna w Korszach – etap I i II  
- ulica Zientary-Malewskiej i Gałczyńskiego w Reszlu 

Starosta dodał, że ostateczna lista będzie znana na przełomie kwietnia i maja. 
 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że termin składania wniosków do Programu 

Inwestycji Strategicznych wyznaczony został na 15 lutego 2022 roku. Starosta poinformował, że był  
w poniedziałek na spotkaniu z Ministrem Pudą, którego tematem były między innymi  wnioski o środki 
zewnętrzne i powiedział, że prawdopodobnie nie zostanie podpisana umowa dotycząca Programu 
Polska – Rosja w związku z sytuacją międzynarodową. Starosta poinformował również, że powiaty nie 
mogą korzystać z Funduszu Norweskiego, a Regionalne Programy Operacyjne prawdopodobnie ruszą 
dopiero po pierwszym półroczu, więc będzie bardzo mało czasu na złożenie wniosków i realizację 
zadań. Starosta poinformował, że należy przygotowywać dokumentacje i projekty, aby Powiat był 
zabezpieczony w przypadku uruchomienia naboru wniosków. Następnie Starosta powiedział, że 
nastąpiła podstawowa zmiana w Programie Inwestycji Strategicznych, a mianowicie wsłuchano się  
w głos powiatów, które mogą już aplikować o środki jako środowiska byłych PGR.  
Starosta poinformował, że Zarząd po konsultacjach z Wydziałem Architektury, Budownictwa  
i Inwestycji oraz Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, analizując potrzeby i posiadane 
dokumentacje techniczne, Zarząd chce złożyć wnioski na następujące inwestycje: 

1. wniosek do kwoty 5 000 000 zł – przebudowa drogi powiatowej nr 1989 N Głowbity – 
Łankiejmy na odcinku ok. 4 km, 

2. wniosek na kwotę ok. 10 000 000 zł – przebudowa drogi powiatowej 1693 N Reszel – 
Mnichowo, w tym ul. Rataja, ul. 1 maja, przebudowa mostu ora przebudowa wraz  
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z infrastrukturą techniczną drogi powiatowej ul. Podmiejskiej w Reszlu w formule zaprojektuj  
i wybuduj, 

3. przebudowa drogi powiatowej 1723 N Srokowo – Bajory Małe. Starosta wyjaśnił, że na tę 
drogę również nie ma dokumentacji technicznej ale zostanie wykonana wspólnie z Gminą 
Srokowo w systemie 50/50. 

Następnie Starosta powiedział o wnioskach do Programu PGR i wyjaśnił, że w tym przypadku 
dofinansowanie wynosi 98%, ale tutaj Zarząd wskazuje następujące zadania: 

1. wniosek na termomodernizację budynku Starostwa i Zarządu Dróg Powiatowych wraz  
z rozbudową Zarządu Dróg Powiatowych o zaplecze socjalne, ale głównie chodzi o montaż 
instalacji fotowoltaicznej na nowej części budynku Starostwa oraz na budynku Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kętrzynie.  

2. wniosek dotyczący modernizacji infrastruktury edukacyjnej – budowa i modernizacja obiektów 
edukacyjnych – utwardzenie terenu przy Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu, 
modernizacja łącznika budynku Liceum Ogólnokształcącego, przebudowa schodów 
wewnętrznych w Zespole Szkół im. Marii Curie – Skłodowskiej oraz budowa zaplecza sanitarno-
szatniowego dla osób niepełnosprawnych wraz dojazdem i parkingiem przy Powiatowym 
Centrum Edukacyjnym Kętrzynie. 

Radny Ryszard Kawczyńki powiedział, że słyszał informację o tym, że Rząd planuje wybudować 
1000 hal sportowych. Radny dodał, że należy wziąć pod uwagę te plany i zastanowić się nad tym czy 
hala sportowa przy I Liceum Ogólnokształcącym im. W. Kętrzyńskiego spełnia jeszcze wymogi 
zezwalające na uprawianie w niej sportu.  

Starosta powiedział, że zapozna się z programem, o którym poinformował radny Ryszard 
Kawczyński.  
 
Ad. pkt 6 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
 Przewodniczący Jan Adamowicz zapytał, czy Zarząd zajął się sprawą zgłaszaną przez 
mieszkańców, a mianowicie złym stanem wyremontowanej drogi w Sątocznie. 
 Starosta poinformował, że zostało skierowane pismo do Wykonawcy. 
 
Ad. pkt 7 
Przyjęcie protokołu. 
 
Komisja głosami 6 „za” przyjęła: 

 protokół z posiedzenia w dniu 28 grudnia 2021 r. 
 
Ad. pkt 8 
Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Budżetu, Promocji, Transportu, 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone  
o godz. 14:35. 
 
 
Protokołowała: 
 
K. Burzycka 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Promocji, Transportu, 

Infrastruktury, Rolnictwa  
i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu w Kętrzynie 
 

   /-/ Jan Adam Adamowicz 


